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Redactioneel

Waarde lezer,

Voor u ligt de laatste uitgave van de Bestuurskundige Berichten voor het 
jaar 2016. De laatste editie van het jaar 2016, maar tevens ook de eerste 
editie die onder het nieuwe bestuur uitgegeven wordt. Sinds september 
is het nieuwe B.I.L. bestuur keihard aan het werk om er weer een mooi 
jaar van te maken. De commissies zijn gevormd en de eerste (formele) 
activiteiten hebben al plaatsgevonden.

Maar ook op Bestuurskundig en wetenschappelijk vlak is er veel gebeurd 
de afgelopen tijd. Zo heeft de oratie van meneer Yesilkagit plaatsgevonden 
en heeft Bestuurskundedocent Natascha van der Zwan een nieuw boek 
geschreven.

Daarnaast heeft de B.I.L. in samenwerking met het instituut weer een 
alumnilezing georganiseerd. Voorafgaand aan deze lezing kreeg men 
de kans de nieuwe thuishaven van Bestuurskunde, het Wijnhaven, te 
bewonderen waarna Kutsal Yesilkagit nogmaals zijn oratietekst uitsprak. 
En uiteraard kon een gezellige borrel niet ontbreken.

In het blad zal het 32e bestuur der B.I.L. zich aan u voorstellen, kunt u 
een overzicht vinden van de hoogtepunten van de afgelopen maanden en 
zal u op de hoogte worden gebracht van de ontwikkelingen omtrent de 
verhuizing naar Wijnhaven en de wetenschappelijke voortgang van het 
instituut. 

Ik wens u veel leesplezier. 

Met vriendelijke groet,

Evianne Brouwers
Commissaris Extern
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Redactioneel

ALUMNICOMMISSIE 
Door: Evianne Brouwers

Sinds enkele weken heeft de B.I.L. er een nieuwe alumnicommissie bij, Alumni’VO. Ondanks dat deze 
commissie nog pas net is samengesteld, hebben ze al veel dingen bereikt. Zo hebben zij het budget voor 
alumni vergroot door te pitchen voor extra geld. Hieronder worden deze vijf toppers aan u voorgesteld.

Mylena Willemsen - voorzittter
Ik ben Mylena Willemsen en ik ben de voorzitter van de Alumnicommissie, Alumni’VO. Dit jaar 
zal er naast de twee uitgaven van dit magazine ook nog grootse alumni-activiteiten plaatsvin-
den. Er wordt al hard gewerkt aan de organisatie hiervan, dus houd uw email goed in de gaten!

Davien van der Sloot - secretaris 
Mijn naam is Davien, 21 jaar en door mijn bestuursjaar besef ik hoe belangrijk alumni zijn. Niet al-
leen is het onwijs leuk om met hen in contact te blijven, ook kunnen de vereniging en de alum-
ni veel van elkaar leren en elkaar helpen. Ik hoop u dan ook allen te zien op onze activiteiten

Bob Jelle Keim - penningmeester
Beste lezer, mijn naam is Bob Keim en ik ben zojuist aan mijn tweede jaar begonnen. Naast de 
B.I.L. houd ik van toneelspelen en van deuntjes spelen op mijn gitaar. Ik wens u veel leesplezier.

Dylan Schreurs
Ik ben Dylan Schreurs, 18 jaar en ik ben eerstejaars bestuurskundestudent. Het lijkt me een 
hele mooie en leerzame ervaring om activiteiten te organiseren en dit blad te maken. Ik 
heb er super veel zin in en hoop jullie allemaal te mogen verwelkomen op de activiteiten.

Maíra Bolders
Mijn naam is Maíra Bolders en naast dat ik ook in de BELcommissie zit, ben ik 
ook actief bij de alumnicommissie. Want wat is een vereniging zonder alumni?
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XXXII

Door: Esmee Braam

Vanaf 13 september is het Het XXXIIe B.I.L.-bestuur als volgt geconstitueerd:

Voorzitter: Esmee Braam
Secretaris: Bas Muntinga
Penningmeester: Nicole Willoughby
Commissaris Onderwijs: Frederiek Zuidmeer
Commissaris Intern I: Céline van der Boom
Commissaris Intern II & Vice-Voorzitter: Joshua Keet
Commissaris Extern: Evianne Brouwers

Mijn naam is Esmee Braam en ik ben 23 jaar oud. Ik ben bezig 
met mijn derde jaar van de Bestuurskunde track EBM. Ik woon al 
een aantal jaren in Leiden, maar ben geboren en getogen in Sant-
poort-Noord. Dit jaar vervul ik de functie van voorzitter. Ik ben tot 
nu toe erg blij met mijn bestuur, want we vormen samen een hele 
leuke en  hechte groep. Ik heb zin in alles wat nog komen gaat!

Ik ben Bas Muntinga en ik ben 21 jaar oud. Dit  jaar  mag  ik  de  functie  van 
secretaris vervullen. Dit betekent dat de B.I.L. voor het vierde jaar op rij
een man heeft als secretaris, waar ik erg trots opben aange-
zien de vrouwen normaal gesproken overheersen. Bij XXXII 
zal men denken aan een fantastisch en BILlijk jaar bij de B.I.L.
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XXXII

Ik ben Nicole Willoughby en ik ben 21 jaar oud. Op dit moment 
ben ik derdejaars EBM student. Dit jaar zal ik de functie van pen-
ningmeester gaan vervullen. Ik kijk erg uit om deze functie goed te 
vervullen. Ik hou ervan om lekker te puzzelen met cijfers en te zor-
gen dat alles klopt. In mijn vrije tijd ben ik leiding bij de scouting, 
in de meisjesgroep in de leeftijdscategorie van 7-11 jaar. Ook ga ik 
graag een drankje drinken met vriendinnen en hou ik van Netflixen.

Mijn naam is Frederiek Zuidmeer en ik vervul dit jaar de functie van 
Commissaris Onderwijs. Ik ben verantwoordelijk voor de boekver-
koop voor het aanbieden van samenvattingen aan onze leden. Daar-
naast evalueer ik samen met de B.E.L.-commissie het onderwijs, ben 
ik vertegenwoordiger van de B.I.L. in de Opleidingscommissies. Ver-
der ben ik 21 jaar, derdejaars EBM student en woon ik in Den Haag. 

Mijn naam is Céline van der Boom en ik ben komend jaar Com-
missaris Intern I. Ik heb dit jaar vijf commissies onder mij, die uit-
eenlopende dingen organiseren. Zo ben ik verantwoordelijk voor 
de almanak, de redactie, de informele activiteiten, diescommis-
sie en de introductie commissie. Al met al harstikke druk, maar 
heel erg leuk en leerzaam. We gaan er een mooi jaar van maken. 

Ik ben joshua Keet en derdejaars EBM student uit het noordwesten van 
het land. Momenteel woon ik in Den haag. Dit jaar mag ik de functie 
van Commissaris Intern II met veel enthousiasme vervullen. Ik ben 
verantwoordelijk voor al onze reizen zoals de korte reis die naar Wenen 
gaat. Onze lange reis naar Moskou en Sint-Petersburg en de masterreis. 
Ook organiseer ik de AlleJaarsDagen en ga ik over alle masters. 

Mijn naam is Evianne Brouwers, 19 jaar en dit jaar vervul ik de functie 
Commisaris Extern. Naast mijn bestuursjaar probeer ik ook nog een 
soort van te studeren als tweedejaars bestuurskunde student.  Wat ik 
wel heel leuk vind om te doen is; contact onderhouden met alumni, 
formele activiteiten organiseren en stad en land afreizen om nieuwe 
samenwerkingen aan te gaan. En laat dat nu net zijn waar ik mij in mijn 
functie mee bezig houd! 
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Café de Campus
20 september
De allereerste Café de Campus stond al vroeg 
in het jaar op de planing. Lieuwe van Slooten, 
tevens lid van de alumnicommissie 2015-2016, 
was aanwezig om zijn ervaringen met ons te 
delen die hij heeft opgedaan bij zijn stage bij de 
NOS. Daarnaast was Jelmer Schalk aanwezig om 
de jaarlijkse B.E.L.-gids in ontvangst te nemen.

G4S Netwerkborrel voor Masters
27 september
Op dinsdag 27 september kregen studenten van de 
master Security and Crisis Management de unieke 
kans om in contact te komen met het grootste 
beveiligingsbedrijf van Nederland, G4S. Onder het 
genot van een hapje en een drankje legden de studenten 
contact met het bedrijf en haar medewerkers. 

B.I.L. Date Diner
6 oktober
Ook het jaarlijkse B.I.L. Diner was een groot 
succes. Dit jaar werd er in restaurant Proeflokaal 
Bregje in Leiden met ruim 30 chique geklede 
leden uitgebreid gedineerd en werden er ook 
traditiegetrouw de B.I.L. awards uitgereikt.

B.I.L. Activiteiten
De B.I.L. heeft de afgelopen maanden genoeg activiteiten georganiseerd 
en absoluut niet stilgezeten. Zo werden de bestemmingen van de reizen 
bekend en werden de eerste feesten gegeven. Een kort overzicht.

Activiteiten

G4S borrel bij Leopold op het Plein

Feest: DiscoB.I.L.
12 oktober
Al weken waren leden druk bezig met het oefenen 
van hun 80’s danspasjes en werde het repertoire van 
ABBA nog eens doorgenomen, want op woensdag 12 
oktober konden leden losgaan op de DiscoB.I.L. Op 
de nieuwe feestlocatie Intac gingen de leden back in 
time and werd er tot in de late uurtjes geboogied. 
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               Activiteiten

 Formele excursie naar Hague 
Corporate Affairs
14 oktober
Vrijdag 29 april vertrokken we met de B.I.L. richting 
het Met een excursie naar Hague Corporate Affairs 
kon de nieuwe commissie Extern zich meteen op 
de kaart zetten. Met een simulatiespel gaf Hague 
Corporate Affairs studenten aan de hand van 
een casus een kijkje in de wereld van lobbyisten. 
Na afloop werd er nog nagepraat over de wereld 
van Public Affairs op de vrijdagmiddagborrel. 

Rellen tegen de ME
5 november
Zaterdag 5 november zal niet snel vergeten 
worden. Dat was namelijk de dag dat een groep 
stoere B.I.L.-ers het opnamen tegen de ME. Na 
een dag lang achtervolgd te zijn door paarden, 
wsa het nog nooit zo stil in de bus naar huis.

Korte Reis bekendmaking
17 november
Na tijden in spanning te hebben gezeten over de 
bestemming van de Korte Reis werden wij op 17 
november eindelijk uit ons lijden verlost. In januari
2017 zal de B.I.L. afreizen naar Wenen! 

Kroegentocht
23 november
De straten en kroegen werden op woensdag 
23 november onveiligd gemaakt door. Maar 
liefst vier kroegen werden aangedaan waarna 
het feest werd voortgezetn bij de Rootz.

Lange Reis bekendmaking
1 december
Na maanden in spanning te hebben gezeten, 
werd op 1 december eindelijk de bestemming 
van de Lange Reis 2017 bekendgemaakt. Dit jaar 
niet één, maar zelfs twee locaties! van 3 tot 13 
juli zullen de stede Moskou en Sint Petersburg 
bezocht worden. Een reis om nooit te vergeten.

Alumnilezing 
6 december
Voor onze lieftallige alumnileden stond er 
een dag na Sinterklaas nog een cadeau te 
wachten: een rondleiding door Wijnhaven 
en een lezing over de ‘Grenzeloze Staat’ 
door hoogleraar Bestuurskunde Kutsal 
Yesilkagit. Daarna was het tijd voor 
ontspanning en werd er nog lang na geborreld.

Verhuizing Wijnhaven
15 en 16 december
Het verhuizen van het arcief alleen al nam 28 
dozen in beslag. U kunt zich voorstellen wat 
een klus de verhuizers hadden met aan de ver-
huizing van de B.I.L.kamer. Vanaf heden bent 
u van harte welkom in onze nieuwe kamer, 
Turfmarkt 99. Meer weten over de verhuizing? 
Op pagina 11 vindt u een uitgebreid verslag.

Komende activiteiten
2017
Volgend jaar staan er ook weer prachtige ac-
tiviteiten op het programma waaronder:

- Nieuwjaarsborrel
- Studiereis naar Wenen
- Opening Wijnhaven
- Leidsch Debat
- Interfacultair Congres
- Alumni activiteit
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Informatief

Landelijk Congres der Bestuurskunde
                                               Door Tobias Sandoval Garcia

Ook in het jaar 2017 zal er weer een LCB worden georganiseerd. Dit jaarlijks 
terugkerende congres georganiseerd door bestuurskunde studenten, zal 
dit jaar plaatsvinden in de mooie stad Den Haag. Op 1 en 2 mei 2017 
zullen acht studenten Bestuurskunde een fantastisch bestuurskundig 
congres neerzetten.  Net als ieder jaar zal er ook dit jaar een thema 
(gelinkt aan de discipline bestuurskunde) worden geformuleerd. Het 
thema zal in de maand januari bekend worden gemaakt!  

Het LCB 2017 zal plaatsvinden  in het Grand Amrath Hotel Kurhaus te Scheveningen. In het Kurhaus zullen 
zowel sprekers uit de wetenschap als uit het organisatiewezen lezingen geven.  Onder andere prof. dr. S. 
Groeneveld zal een van de sprekers zijn op het LCB 2017. Naast een aantal plenaire sessies zullen er ook 
workshops worden gegeven. De workshops zullen worden verzorgd door verschillende organisaties.  

Het LCB is een congres waar tot dusver veel studenten op af komen. Is het congres hierdoor minder aantrekkelijk 
voor u als professional? Zeer zeker niet. De workshops en lezingen zijn zeker niet alleen geschikt voor studenten 
maar zeker ook voor professionals! Daarnaast is dit voor u een uitgelezen moment om in aanraking te komen met 
enthousiaste en betrokken studenten bestuurskunde. Onder het genot een (non-) alcoholische  versnapering 
bij de netwerkborrel kunt u contacten aanhalen met (master)studenten en met net-afgestudeerden studenten!

Voor verdere informatie over het Landelijk Congres der Bestuurskunde kunt 
u een kijkje nemen op onze website: www.lcb.nl of like onze facebook-pagina! 

Wij zien u graag op 1 en 2 mei 2017 op het Landelijk Congres der Bestuurskunde!
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       Informatief

Door Esmee Braam
De afgelopen jaren was de B.I.L. gevestigd aan de Lange Voorhout. 
Sommige leden zeggen dat we weggestopt zaten in een kelder, waar 
er soms tropische temperaturen gehaald werden. Toch zat de B.I.L. 
in een behoorlijk grote kamer op een prachtige centrale plek in 
Den Haag. Lange Voorhout is een van de bekendste straten in Den 
Haag. Er staan meerdere monumenten in de straat zoals het mo-
nument voor Koningin Emma. Ook zijn er meerdere ambassades 
te vinden in Den Haag. B.I.L.-ers waren hierdoor soms aanschou-
wers van kleine protesten en de aankomst van belangrijke perso-
nen. Daarnaast staan er hele mooie en historische gebouwen in de 
Lange Voorhout. Zo staat er de Kloosterkerk, het Pagehuis, de Hoge 
Raad en het smalste huis van Den Haag. De studenten hadden les 
in het prachtige Dilligentia. Bijna dagelijks werden er broodjes bij 
Lusso gehaald. Nu is de tijd gekomen dat de B.I.L. gaat verhuizen.

Vanaf 19 december zal de B.I.L.-kamer verhuizen naar het Wijnhavenkwartier op Turfmarkt 99. Het voor-
malige gebouw van de ministeries van Justitie en Binnenlandse Zaken zijn volledig omgebouwd. Het wordt 
een groot complex met ruimte voor de Universiteit Leiden, appartementen en winkels. In Wijnhaven zijn ook 
veel meer faciliteiten voor de studenten te vinden. Zo zijn er 630 studieplekken, 280 stilteplekken en 140 pc-
studieplekken.  Met de komst van Wijnhaven zullen de locaties Lange Voorhout, Lange Houtstraat en Sticht-
hage verdwijnen. Bovenop de Universiteit Leiden komen maar liefst 164 appartementen en 6 penthouses. 
In de omgeving van Wijnhaven zitten een aantal leuke tentjes. Zo zit er schuin tegenover een Bak-
ker Bart, maar ook hippe tenten als Lebkov, August en Exki zijn in de straat te vinden. Som-
mige studenten zullen ook erg blij zijn met de MacDonalds die paar deuren verderop zit.  

Hiernaast is het begin van de nieuwe B.I.L.-kamer te zien. Door 
docenten wordt dit ook wel het kabouterhuisje genoemd. Het 
kabouterhuisje bestaat uit drie kamers, die allemaal een boven en 
benedenverdieping hebben. De B.I.L. zal linksvoorin plaatsne-
men. Onze naaste buren worden B.A.S.I.S. van de studievereni-
ging van International Studies. Achter ons komt de HOP-week, 
een bestuur die de introductieweek in Den Haag organiseert.

Mocht u een keer langs willen komen, dan bent u altijd welkom!
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Wetenschappenlijk

Interview met Natascha van der Zwan
Door: Evianne Brouwers

Het Nederlandse pensioenstelsel wordt altijd als een lastig onderwerp 
ervaren. Waaruit is mijn pensioen opgebouwd? Kan ik later zelf nog wel 
rekenen op een behoorlijk pensioen? En zo niet, hoe kan ik mijn pen-
sioen aanvullen? Natascha van der Zwan en Sijbren Kuiper gingen sa-
men op zoek naar de antwoorden die zij gebundeld hebben in hun nieu-
we boek: Nederland pensioenland, wat je wilt weten over pensioenen.

Wat is de aanleiding van dit boek geweest?
Veel mensen zijn ontevreden over hun verplichte 
deelname aan het pensioenstelsel en willen hier 
meer zeggenschap over. Naar deze keuzevrijheid 
heb ik onderzoek gedaan. Zo heb ik gekeken naar 
andere landen waar deze keuzevrijheid al geldt 
en hoe dit bevalt. Hier zijn een aantal publicaties 
uit voortgekomen waarna Amsterdam Univer-
sity Press ons heeft gevraagd of wij een toegan-
kelijk boek konden schrijven over pensioenen. 

Wat is, naar uw mening, de reden dat het pen-
sioenstelsel zo als complex ervaren wordt?
Ik denk zeker dat het voor mensen een complex 
onderwerp is. Het begint natuurlijk al bij de drie 
verschillende pijlers; van overheidswegen pensi-
oen (AOW); het pensioen dat je via je werkgever 
krijgt en eigen besparingen. En dat maakt het al 
lastig. Daarnaast zijn er ook heel veel verschil-
lende partijen bij betrokken zoals de overheid, 
werkgevers, vakbonden, de financiële sector, noem 
het op. Daar komt bij dat het een taai onderwerp 
is waar niet veel mensen bij stilstaan. Je moet na-
tuurlijk nu al bedenken hoeveel geld je nodig hebt 
om later van te kunnen leven. Dat zijn complexe 
berekeningen waar veel experts bij betrokken zijn. 

Merkt u dit in uw eigen omgeving ook?
Als je jong bent ben je nog totaal niet bezig met 
je pensioen. En wanneer je ouder bent is er zo-
veel wat er op je afkomt, misschien wil je wel een 
huis kopen, je krijgt kinderen. Dan is pensioen 
een van zoveel onderwerpen, waardoor het al snel 
een ondergeschoven kindje wordt. Nu zijn men-
sen zich er wel meer van bewust maar vinden ze 
het een saai en moeilijk onderwerp en komen ze 
er niet aan toe om zich ermee bezig te houden. 

Op welke manier is uw interesse in pensioenen ont-
staan?
Haha, dat is een zeer goede vraag. Dat is eigenlijk 
zo gekomen toen ik als student onderzoek deed 
naar de verzorgingsstaat. Daarnaast had ik ook een 
zeer grote interesse in het corporatisme. Vervolgens 
ben ik naar New York vertrokken waar ik met mijn 
neus boven op Wall Street terecht kwam waardoor 
mijn interesse in de financiële markt gewekt werd. 
En met pensioenen heb ik deze interesses eigen-
lijk gebundeld. Je hebt natuurlijk te maken met een 
sociale voorziening, maar ook eentje die erg sterk 
afhankelijk is van de financiële markten. Ik ben 
vooral geïnteresseerd in de wisselwerking tussen 
die twee. En dan kom je al snel bij pensioenen uit.
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Wetenschappenlijk

Maakt u uw zorgen over uw eigen pensioen? 
Laat ik beginnen met nee. En dat is vooral omdat ik na-
tuurlijk vergelijkend onderzoek heb gedaan en de pen-
sioenen in Nederland zijn relatief goed geregeld. Dat 
wil niet zeggen dat er geen problemen in het systeem 
zitten. We hebben te maken met een vergrijzende be-
volking, de draagkracht van het stelsel lijkt af te nemen. 
Deze problemen moeten we oplossen en waar ik me 
zorgen over maak is dat de oplossingen die nu worden 
voorgedragen vrij extreem zijn en in het buitenland 
ook niet gewerkt hebben. Het is vooral zaak dat men 
kijkt naar de achterliggende oorzaken. En het lijkt nu 
vooral dat men het gevoel heeft geen controle meer te 
hebben en zulke problemen vergen ander oplossingen

En verloop deze wisselwerking goed of zitten er 
veel knikken in de kabel?
Ja en nee. Aan de ene kant bestaan de financiële 
markten niet in het luchtledige en reguleert de 
overheid deze markt en zie je dat ze veel invloed 
kunnen uitoefenen waardoor het meer in elkaars 
verlengde ligt. Aan de andere kant worden finan-
ciële markten steeds internationaler waardoor 
de nationale overheid haar controle verliest. 
Daarnaast kunnen financiële markten erg vola-
tiel zijn, waardoor de uitkeringen dit ook wor-
den. En hier zit een groot deel van het probleem. 

Natasha van der Zwan werkt sinds augus-
tus 2014 aan de Universiteit Leiden als As-
sistant Professor. Hiervoor werkte ze voor 
de Universiteit Amsterdam en heeft ze 
een tijd gewoond en gewerkt in New York.

Sijbren Kuiper werkt als advocaat bij Van 
Doorne en is gespecialiseerd in Pensi-
oenrecht. Hij heeft daarnaast aan ver-
schillende Universiteiten gewerkt zoals 
de Universiteit Nijmegen en Rotterdam
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Interview

Het alumni lidmaatschap
           Door Evianne Brouwers

De B.I.L. hecht veel waarde aan het contact met haar alumni. Daarom worden alumnileden van 
de B.I.L. op de hoogte gehouden van de actualiteiten binnen de vereniging middels een eigen 
Extern Magazine, de Bestuurskundige Berichten. Daarnaast worden er ieder jaar verscheiden-
de activiteiten voor alumni georganiseerd zoals het Career Event, het Master-Alumni diner en 
lezingen. Als alumnus kunt u ook toetreden tot onze Linked-In en onze Facebookpagina om 
op de hoogte te blijven van werkzaamheden en activiteiten van voormalige studiegenoten. Dit 
allemaal om ervoor te zorgen dat het contact met de vereniging, de alumni en huidige leden zo 
goed mogelijk behouden blijft. 

Aanmelden voor het alumni lidmaatschap kan via: secretaris@bilboard.nl.

Vrienden van de B.I.L. 

Vorig jaar is er een start gemaakt met een nieuw initiatief ‘Vrienden van de B.I.L. ‘ (VvB). Naast informele 
activiteiten hecht de B.I.L. veel waarde aan de carrière en ontwikkeling van haar leden. Om dit waar te maken 
kunnen wij uw hulp goed gebruiken. Bij de B.I.L. is er nagedacht over een manier om dit te combineren met het 
betrekken van oud-bestuursleden, alumni, partners en andere mensen die de B.I.L. een warm hart toedragen. 
Hiervoor is ‘Vrienden van de B.I.L.’ opgericht. De bedoeling van VvB is dat mensen die graag betrokken willen 
worden eenmalig of jaarlijks een financiële bijdrage kunnen leveren. Aan het einde van het jaar wordt er een 
Vrienden van de B.I.L. borrel georganiseerd waar gepresenteerd zal worden wat er met de donaties gedaan is. 

Bent u al enthousiast of heeft u vragen, stuur dan gerust een mail naar extern@bilboard.nl.
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